
 
 

Raadsvragen Gemeentebelangen Den Helder over het inhuren van externe bureaus en bedrijven. 

 

Geachte college, 

 

Al bij het invoeren van de nieuwe huisstijl van de gemeente heeft Gemeentebelangen onder andere 

de vraag gesteld waarom toen voor een bureau buiten Den Helder is gekozen. Onderstaand de 

beantwoording (RV19.0001) van deze vragen.  

‘Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Gemeentebelangen Den Helder 

betreffende aanvullende schriftelijke vragen over de nieuwe huisstijl. 

 

 Aan de fractie Gemeentebelangen Den Helder i.a.a. de leden van de Gemeenteraad. 

 

Op 9 januari 2019 heeft u onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over aanvullende schriftelijke vragen over 

de nieuwe huisstijl: Waarom is er gekozen is voor een extern bureau buiten onze gemeente?  

 

Het college onderstreept het belang om bij gelijke geschiktheid Helderse bedrijven voorrang te geven 

bij het gunnen van werk. Dat draagt bij aan de doelstelling de welvaart in de stad te vergroten.  

Het college heeft drie aanbieders - waaronder een bureau uit Den Helder - gevraagd een offerte uit te 

brengen en daarin te laten zien hoe zij de opdracht zouden uitvoeren Het bureau uit Alkmaar had 

destijds kwalitatief het beste en het voordeligste voorstel.’   

 

Wij zijn ronduit verbaasd dat keer op keer wordt gekozen voor bedrijven buiten Den Helder.  

Enkele voorbeelden: 

- Bij de locaties voor de raadsvergadering zijn de kosten voor de audio/video circa 4000 euro 

per keer. Navraag leert dat dit 1500 euro goedkoper kan (!) per keer. En dat door een 

Helderse ondernemer die uitstekend werk verricht.  

- Onderstaand een link die verwijst naar een filmpje op Facebook. De kwaliteit is ronduit slecht 

te noemen en ook hier een extern bureau.  

https://www.facebook.com/326236364120428/posts/3164798156930887/?sfnsn=wa&extid=Bg87R

dnuviKLTOhp 

- Rapport beschermingsbewind in Den Helder/Rapportage organiseren van bewindvoering in 

Den Helder. Ook hier is gekozen voor een extern bureau.  

 

Gemeentebelangen is wederom van mening dat dit een slechte ontwikkeling is. Er zijn in onze 

gemeente genoeg bureaus te vinden die degelijk en vooral voordeliger deze opdrachten graag willen 

aannemen. Daarnaast zijn wij van mening dat een verkeerd signaal wordt afgegeven aan de burger. 

Zoals wij eerder aangaven, verwacht u toch ook dat de burgers hun boodschappen in onze gemeente 

doen en wordt er immers opgeroepen Lokaal te kopen ? Om voorgaande heeft Gemeentebelangen 

de volgende vragen:  

https://www.facebook.com/326236364120428/posts/3164798156930887/?sfnsn=wa&extid=Bg87RdnuviKLTOhp
https://www.facebook.com/326236364120428/posts/3164798156930887/?sfnsn=wa&extid=Bg87RdnuviKLTOhp


1. Is het college bereid zich nu eens te richten (zoals aangegeven in de beantwoording) op 

Helderse bedrijven die vaak vele malen voordeliger zijn en kwalitatief uitstekend werk 

verrichten?  

2. Er wordt - ondanks de eerdere beantwoording - weer een extern bureau ingeschakeld.  

Kan het college uitleggen (vooral aan de ondernemers in Den Helder) waarom?  

3. Ondanks dat in deze beantwoording staat dat het college Helderse bedrijven deze 

opdrachten gunt en aangeeft voor het voordeligste voorstel te gaan, zijn er verschillende 

voorbeelden te over waaruit blijkt dat er - externe - bureaus ingehuurd worden die vele 

malen duurder zijn. Kan het college dit uitleggen? 

4. Is er een tender uitgegaan naar Helderse bedrijven voor wat de bovenstaande opdrachten 

betreft? Zo nee, waarom niet?  

 

 

  

Nancy List 

 

 

 

Fractievoorzitter Gemeentebelangen Den Helder.  

 

 

 

 


